

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix - Travail - Patrie

MINISTRE DE LA DECENTRALIZATION ET DU
DEVELOPPEMENT LOCALE

REGION DU NORD OUEST
DEPARTEMENT DE LA MEZAM

ARRONDISSEMENT DE BAMENDA II^{EME}

COMMUNE DE BAMENDA II^{EME}

P. O. BOX 495 MANKON

REF. N° BIIC/VOL.1/SG/2022



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF DECENTRALIZATION AND LOCAL
DEVELOPMENT

NORTH WEST REGION
MEZAM DIVISION

BAMENDA II SUB-DIVISION

BAMENDA II COUNCIL

P. O. BOX 495 MANKON

Bamenda, the

BAMENDA II COUNCIL

BAMENDA II COUNCIL INTRENAL TENDERS BOARD TENDER OR CONSULTATION NOTICE

N°03/RQ/B.II.CITB/B.II.C/B.II.SD/MEZAM/NW/2022 OF 08/04/2022 FOR THE SUPPLY OF MEDICAL APPARATUS TO SOME INTEGRATED HEALTH CENTRES IN BAMENDA II COUNCIL AREA, MEZAM DIVISION OF THE NORTH WEST REGION DIVIDED IN FOUR LOTS

1. Subject:

Within the framework of 2022 Public Investment Budget, the Lord Mayor of Bamenda II Council, the Contracting Authority hereby launches a Request for Quotation for the supply of Medical APPARATUS to some Integrated Health Centres in Bamenda II Council Area Mezam Division of the North West Region.

2. Participation:

Participation to this consultation is opened to Cameroon Size Enterprises that are in compliance with the laws of the land.

3. Description of services

See technical description

4. Project owner The Lord Mayor of Bamenda II Council.

5. Lots

The supply is divided into three (03) lots as follows:

Lot 1: ALAMANDUM INTEGRATED HEALTH CENTRE

Lot 2: ALABUKAM INTEGRATED HEALTH CENTRE

Lot 3: AZIRE INTEGRATED HEALTH CENTRE

A bidder may tender for all the lots but cannot be awarded more than two.

4. Estimated cost

The estimated cost after preliminary studies are found on the respective technical specification.

5. Funding

This project shall be financed by the Ministry of Public Health for 2022 Public Investment Budget with budget head numbers as follows.

LOT 1: ALAMANDUM INTEGRATED HEALTH CENTRE	8.000.000
LOT 2: ALABUKAM INTEGRATED HEALTH CENTRE	8.000.000
LOT 3: AZIRE INTEGRATED HEALTH CENTRE	9.000.000

6. Bid bond

Each bidder must include in his administrative documents, a bid bond issued by a first-rate banking establishment approved by the Ministry in charge of Finance and whose list is found in this Consultation File, of an amount of **160 000 CFA (One Hundred and Sixty thousand Francs) CFA per lot** and valid for thirty (30) days beyond the date of validity of bids.

8. Consultation of the Tender File:

The Consultation File could be consulted in the Mayor's Secretariat; with cell No. 674-108-853 of the Bamenda II Council Office after the publication of this consultation

9. Acquisition of consultation file:

The file may be consulted and obtained in the Technical Service of the Bamenda II Council Office with effect from the date of signature of this Tender Notice upon presentation of a receipt attesting to the payment of a non-refundable fee of **18.000FCFA** (Eighteen thousand Francs CFA) into Bamenda II Council Treasury, representing the cost of purchasing the Quotation File.

10. Submission of Files:

Complete bidders' files, including all administrative documents, must be deposited in seven (07) copies including one (01) original file and six (06) copies on the **2 May 2022 at 10:00 AM** latest time in sealed envelopes, in the Technical Service of the Bamenda II Council bearing the inscription:

**« CONSULTATION N°03/RQ/B.II.CITB/B.II.C/B.II.SD/MEZAM/NW/2022 OF 08/04/2022
FOR THE SUPPLY OF MEDICAL APPARATUS TO SOME INTEGRATED HEALTH CENTRES
IN BAMENDA II COUNCIL AREA, MEZAM DIVISION OF THE NORTH WEST REGION,
DIVIDED INTO THREE LOTS**

To be opened only during the Tenders Board Opening session

11. Opening of bids:

Bids will be opened on the **02 May 2022 at 11:00 AM** in the conference hall of the Bamenda II Council, by the Bamenda II Council Internal Tenders Board, in the presence of the bidders or their mandated representatives with full knowledge of the files if they so desired.

The bids will be evaluated inclusively/exclusively of value added tax (EVAT) and all taxes inclusive (ATI) and accompanied by a signed model submission.

12. Deadline of execution:

The dead line of execution is **thirty (30) days** from the date of notification of this Jobbing Order to begin.

13. Period of validity of the bids:

The bidder is bound by his bid for a period of sixty (60) days with effect from the deadline fixed for the submission of the bids.

14. Complementary Information:

Complementary information which could be technical in nature can be obtained from the Bamenda II Council Office

Circular copies

- DDMINMAP MEZAM;
- ARMP/PCJ;
- President BII.C.ITB;
- Notice Board



REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix - Travail - Patrie

MINISTRE DE LA DECENTRALIZATION ET DU
DEVELOPPEMENT LOCALE

REGION DU NORD OUEST
DEPARTEMENT DE LA MEZAM

ARRONDISSEMENT DE BAMENDA II^{EME}

COMMUNE DE BAMENDA II^{EME}

P. O. BOX 495 MANKON

REF. N° BIIC/VOL.1/SG/2022



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF DECENTRALIZATION AND LOCAL
DEVELOPMENT

NORTH WEST REGION
MEZAM DIVISION

BAMENDA II SUB-DIVISION

BAMENDA II COUNCIL

P. O. BOX 495 MANKON

Bamenda, the _____

COMMUNE DE BAMENDA II

COMMISSION INTERNE DE PASSATION DES MARCHES

AVIS DE CONSULTATION POUR UNE DEMANDE DE COTATION

N°03/DC/ CIPM.B.II/ CB.II/AB.II/MEZAM/NO/2022 DU 08/04/2022 POUR LA FOURNITURE
DES EQUIPEMENTS MEDICAUX DANS CERTAINS CENTRES DE SANTE INTEGRES DANS LE
DEPARTEMENT DE LA MEZAM, REGION DU NORD-OUEST

1. Objet de l, Appel d, Offre

Dans le cadre de l'exercice budgétaire 2022, le Maire de la Commune de Bamenda II, Autorité Contractante lance une Demande de Cotation pour la fourniture des équipements médicaux dans certains centres de santé intégrés dans le Département de la Mezam, Région du Nord-Ouest.

2. Participation :

La participation à cette consultation est ouverte aux P.M.E. de droit camerounais

3. Description des prestations :

Voir le document 3.3 description technique

4. Maître d'Ouvrage : Le Maire de la Commune de Bamenda II.

5. Allotissement

Les fournitures sont subdivisées en (03) lots ci-après définis :

Lot 1 : Centre de Santé Intégré d'ALAMANDUM dans L'Arrondissement de Bamenda II

Lot 2 : Centre de Santé Intégré d'ALABUKAM dans L'Arrondissement de Bamenda II

Lot 3 : Centre de Santé Intégré d'AZIRE dans L'Arrondissement de Bamenda II

Aucun soumissionnaire ne peut être adjudicataire de plus de deux lots

6. Coût prévisionnel

Le coût prévisionnel de l'opération à l'issue des études préalables est de huit millions
(8. 000,000 / 8.000.000/ 9. 000,000) FCFA par lot

7. Financement :

Les prestations, objet de la présente consultation sont financées par le Budget d'Investissement Publics du MINSANTE (2022) sur les lignes d'imputation budgétaires ainsi qu'il suit

LOT 1 : CENTRE DE SANTE INTEGRE D'ALAMANDUM	8.000.000
LOT2 : CENTRE DE SANTE INTEGRE D'ALABUKAM	8.000.000
LOT 3 : CENTRE DE SANTE INTEGRE d'AZIRE	9.000.000

8. Cautionnement provisoire



JOKO FREDA INCHA
2ND DEPUTY MAYOR

Chaque soumissionnaire doit joindre à ses pièces administratives, une caution de soumission établie par une banque de premier ordre agréée par le Ministère chargé des finances et dont la liste figure dans cet DAO, d'un montant de **cent soixante mille (160 000 FCFA) par lot** et valable pendant trente (30) jours au-delà de la date originale de validité des offres.

9. Consultation du Dossier :

Le dossier de consultation peut être consulté aux heures ouvrables à la Commune de Bamenda II, dès publication du présent avis.

10. Acquisition du Dossier de consultation

Le Dossier d'Appel d'Offres peut être consulté et obtenu aux heures ouvrables à la Commune de Bamenda II dès publication du présent avis contre présentation d'une quittance de versement de la somme non remboursable de **18.000FCFA** au Trésor Municipal de Bamenda II.

11. Remise des offres :

Chaque offre, rédigée en français ou en anglais en **sept (7)** exemplaires dont un (1) original et six (6) copies marqués comme tels, devra parvenir contre récépissé à la Commune de Bamenda II, au plus tard le **2/05/2022 à 10 heures**, précise et devra porter la mention suivante :

CONSULTATION N°03/DC/ CIPM.B.II/ CB.II//AB.II/MEZAM/NO/2022 DU 08/04/2020 POUR LA FOURNITURE DES EQUIPEMENTS MEDICAUX DANS CERTAINS CENTRES DE SANTE INTEGRES DANS LE DEPARTEMENT DE LA MEZAM, REGION DU NORD-OUEST

12. Recevabilité :

Les offres seront remises à l'adresse sus indiquée et dépouillées le **2 Mai 2022 à 11 h** dans la salle de conférence de la Commune de Bamenda II, par la Commission Interne de Passation des Marchés, en présence des soumissionnaires qui le désirent.

Les offres devront être chiffrées hors taxes sur la valeur ajoutée (HTVA) et toutes taxes comprises (TTC), et accompagnées du modèle de soumission signé.

13. Délai d'exécution :

Le délai d'exécution est fixé à **(30) jours** à compter de la date de notification de l'ordre de service de commencer l'exécution de la présente lettre commande. \

14. Durée de validité des offres :

Les soumissionnaires restent engagés par leur offre pendant une période de soixante (60) jours, à compter de la date limite fixée pour la réception des offres.

15. Renseignements complémentaires :

Les renseignements complémentaires d'ordre technique peuvent être obtenus auprès de la Commune de Bamenda II

Fait à Bamenda II, le **08 AVR 2022**

Le Maire

Ampliations :

- MINMAP-MEZAM;
- ARMP/JDM;
- Président CIPM;
- Affichage;
- Chrono / Archives.



JOKO FRED A NCHUA
2ND DEPUTY MAYOR